
Aan: wethouder Jacoline Hartman 

Van: Dorpstafel Ophemert 

Betreft: Draagvlak Ophemert t.a.v. Westelijke Ontsluitingsweg Tiel 

Beste Jacoline, 

Op woensdagavond zijn enkele leden van de Dorpstafel Ophemert naar een 

raadsledenbijeenkomst in Est geweest. Er waren meer dan 20 inwoners van Ophemert 

aanwezig om de raadsleden aan te spreken over het gebrek aan betrokkenheid van inwoners 

van Ophemert als het gaat om variant 5 van de Westelijke Ontsluitingsweg Tiel. Op de 

raadsvergadering van dinsdag 27 februari wil deze groep de gemeenteraad oproepen om Tiel 

te vragen nog geen besluit te nemen over een voorkeur, maar eerst de betrokkenen in 

Ophemert te informeren en raadplegen, zoals Tiel al gedaan heeft bij het bepalen van het 

maatschappelijk draagvlak onder haar eigen inwoners. 

We zijn geschrokken van de hoogoplopende emoties, maar ook van de speculaties die 

werden geuit over wat de gemeente West Betuwe allemaal wel zou willen en zou doen. Er is 

dringend behoeft aan een dialoog tussen de gemeente en inwoners van Ophemert. Ook zijn 

wij van mening dat het uitspreken van een voorkeur voor variant 5 niet kan plaatsvinden 

voordat het draagvlak daarvoor wordt getoetst met de inwoners van Ophemert. 

De Dorpstafel Ophemert wil graag een faciliterende rol hierbij vervullen, en op korte termijn 

een dorpsbijeenkomst organiseren. De gemeente zou duidelijkheid kunnen verschaffen over 

hun plannen en zienswijzen, en de inwoners kunnen hun zorgen en voorkeuren uiten. 

We horen graag of de gemeente mee wil werken aan zo'n bijeenkomst. 

Met vriendelijke groet, 

namens Dorpstafel Ophemert 

(geanonimiseerd)


